

Date: 11 August 2022

التاريخ: 11 أغسطس 2022م

**Subject: Approval of Subordinated Perpetual Additional Tier I Capital Instruments of Ahli Bank S.A.O.G. ("Bank") by the Capital Market Authority**

الموضوع: الموافقة على السندات الثانوية الدائمة الإضافية من الفئة الأولى لرأس المال للبنك الأهلي ش.م.ع. ("البنك") من قبل الهيئة العامة لسوق المال

After Compliments,

تحية طيبة و بعد ،،،

Further to the announcement published on 6 July 2022 regarding the Resolutions of the Extraordinary General Meeting, the Bank is pleased to announce that the issuance of the Subordinated Perpetual Additional Tier I Capital Instruments ("Bonds") on a private placement basis has been successfully closed (including the exercise of the green shoe option of RO 25 million) and the Bank has received the approval of the Capital Market Authority for the allotment of the Bonds aggregating to RO 75 million to the successful subscribers in accordance with the terms and conditions for allotment as set out in the prospectus.

بالإشارة إلى الإعلان الصادر بتاريخ 6 يوليو 2022م بشأن قرارات اجتماع الجمعية العامة غير العادية، يسر البنك الإعلان بأنه تم تغطية إصدار السندات الثانوية الدائمة الإضافية من الفئة الأولى لرأس المال ("السندات") عن طريق الاكتتاب الخاص بنجاح (بما في ذلك خيار الإضافة بمبلغ و قدره 25 مليون) و قد حصل البنك على موافقة الهيئة العامة لسوق المال لتخصيص السندات بقيمة 75 مليون ريال عماني للمكتتبين الناجحين وفقا لأحكام و شروط التخصيص الواردة في نشرة الاصدار.

Furthermore, the Bonds will be listed on the Muscat Stock Exchange shortly after the allotment process is completed.

إضافة الى ذلك، سيتم إدراج السندات في بورصة مسقط بعد فترة وجيزة من اكتمال التخصيص.

The Bank would like to thank all its investors for their trust & confidence and thank the regulators for their continued guidance.

يعرب البنك عن شكره لجميع مستثمريه على ثقتهم الدائمة و الجهات التنظيمية على توجيههم المستمر.

With regards,

و تفضلوا بقبول فائق الإحترام و التقدير،،،

Habib Murtadha Al Hamaid  
Corporate Secretary &  
Investor Relations Officer



حبيب بن مرتضى آل حميد  
أمين سر مجلس الإدارة  
ومسؤول علاقات المستثمرين